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Närvaro 

Ledamöter Närv. Frå
nv Tjänstgörande ersättare 

Helene Åkerlind (L) KS ordf 
Kristina Hellström (S) UBN 
Daniel Olsson (S) SBN 
Karin Qvick (L) AFN 
Per Sundström (KD) AFN 
 
Funktionsrätt Gävle 
Mari Norén Hedberg, vice ordf 
Gunilla Ekman 
Elizabeth Rydbäck 
Lars-Göran Wadén 
Sören Norman 
Lena Öberg 
 
Föreningsnätverket 
Carina Skoog 
Barbro Carlestam  
Anders Simu   
Hans Östman  
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Ersättare Närv. Frånv  

Pekka Seitola (M) KS 
Lars Öberg (S) SN 
Alexander Sundqvist(M) KFN 
Ellinor Hedblom (S) OVN 
 
Funktionsrätt Gävle 
Dick Joelsson 
Marie Nord 
Anders Ohlsson 
Inger Areen 
Emma Wahlström 
Christer Öhlund 
 
Föreningsnätverket 
Janet Ohlslid 
Mikael Persson 
Bo Kåresjö 
Åsa Eriksson 
 

- 
x 
- 
x 
 
 
x 
x 
x 
x 
x 
x 
 
 
- 
x 
x 
x 

x 
 
x 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
x 

 
 
 
 
 
 
 

Övriga 

Linda Löfvenius, nämndsekreterare SG    
Sofia Persson, kundkommunikatör, SG 
Evelyn Klöverstedt, ordförande, UBN 
Eva Levin, verksamhetschef, UG 
Niklas Hedqvist, rektor, UG 
Ewa Berger, enhetschef, VG 
Ann-Charlotte Jansson, projektledare, SG 
Josefine Wennelin, strateg, SG 
 

 
KFN – Kultur- och fritidsnämnden  SG – Styrning och stöd Gävle 
KS – Kommunstyrelsen  UG – Utbildning Gävle 
AFN – Arbetsmarknad- och funktionsnämnden VG – Välfärd Gävle 
OVN – Omvårdnadsnämnden   
SBN – Samhällsbyggnadsnämnden 
SN – Socialnämnden 
UBN – Utbildningsnämnden 
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§ 1 Mötets öppnande 
Ordföranden hälsar alla välkomna och öppnar mötet. 
 
 
§ 2 Ny ledamot från Samhällsbyggnadsnämnden 
Daniel Olsson (S) har utsetts av Samhällsbyggnadsnämnden till ny 
ledamot i rådet efter Marie Rogsberg (S). 
 
 
§ 3 Upprop och val av justerare  
Upprop görs av sekreteraren, närvarande finns på sidan 2. Lars-Göran 
Wadén utses att justera protokollet. 
 
 
§ 4 Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkänns. 
 
 
§ 5 Föregående protokoll 2020-12-07 
Föregående protokoll godkänns och beslutas att läggas till 
handlingarna. 
 
 
§ 6 Information från Utbildning Gävle – Skolfrågan  
Ordförande i Utbildningsnämnden, Evelyn Klöverstedt, 
verksamhetschef Eva Levin och rektor, Niklas Hedqvist, är inbjudna till 
dagens sammanträde för att ge rådet information.  
 
Eva Levin inleder med att informera om de lagar och regler utbildning 
Gävle har att förhålla sig till. Utbildningen inom skolväsendet syftar till 
att barn och elever ska inhämta och utveckla kunskaper och värden.  
I utbildningen ska hänsyn tas till barns och elevers olika behov. Barn 
och elever ska ges stöd och stimulans så att de utvecklas så långt som 
möjligt. En strävan ska vara att uppväga skillnader i barnens och 
elevernas förutsättningar att tillgodogöra sig utbildningen. 
(Skollag 1 kap 4 §) 
 
Alla barn och elever i samtliga skolformer och i fritidshemmet ska ges 
den ledning och stimulans som de behöver i sitt lärande och sin 
personliga utveckling för att de utifrån sina egna förutsättningar ska 
kunna utvecklas så långt som möjligt enligt utbildningens mål.  
(Skollag 3 kap 2 §) 
 
Vidare informerar hon om garanti för tidiga stödinsatser i förskoleklass 
och lågstadiet som ges. Detta gör med stöd av:  

 nationellt kartläggningsmaterial i förskoleklass, kartläggningen 
är av språklig medvetenhet och matematiskt tänkande. 
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 nationellt bedömningsstöd, stödet avser läs- och skrivutveckling 
samt taluppfattning. 

 Nationellt prov i lågstadiet. Matematik, svenska eller svenska 
som andraspråk. 

 
Niklas Hedqvist informerar om hur kartläggningen och bedömningen 
utförs, samt visar en modell över arbetsgången med stödinsatser. 
Kartläggningen sker inte individuellt utan utförs i grupp, bedömning av 
kartläggningsmaterialet görs under höstterminen. Samtliga 
kartläggningar och bedömningar är till för att i tidigt skede se de elever 
som har behov av stödinsatser. 
 
Fråga ställs om hur koppling till vården och diagnos ser ut vid 
kartläggning och bedömning. Skolan behöver ingen diagnos för att 
tidiga stödinsatser ska sättas in. 
 
Vidare informerar de om mindre ingripande stödinsats som normalt 
går att genomföra för lärare och övrig skolpersonal inom ramen för den 
ordinarie undervisningen. Exempelvis att planera och strukturera ett 
schema över skoldagen, extra tydliga instruktioner, anpassade 
läromedel, extra färdighetsträning och enstaka specialpedagogiska 
insatser. 
 
Slutligen informerar de om hur skolan inom Utbildning Gävle arbetar 
med barn med neuropsykiatriska funktionsnedsättningar (NPF), 
dyslexi, språkstörning och elever med komplex skolfrånvaro. 
 
Fråga ställs gällande krav på lärarna och läromedel när det gäller barn 
med neuropsykiatriska funktionsnedsättningar (NPF). Man upplever 
att den generella kompetensen hos lärare har ökat vad gäller 
neuropsykiatriska funktionsnedsättningar. Specialpedagoger finns 
också tillgängliga och stödmaterial från till exempel specialpedagogiska 
myndigheten (SPSM). 
 
Fråga ställs om psykisk ohälsa hos elever, så som posttraumatisk stress, 
bipolär, ångest, och hur det hanteras av skolan. Skolan behöver stöd 
från barn- och ungdomspsykiatrin för en diagnos då skolans egna 
psykologer inte gör detta. Här behöver skolan och andra aktörer 
behöver samordna arbetet för att möta dessa elevers behov.  
 
Fråga ställs om hur utveckling av arbetet med stödinsatser sker och hur 
de erfarenheterna tas till vara. Generellt utvecklingsarbete vad gäller 
stödinsatser är en utmaning för skolan då det inte finns en enda 
lösning, stödinsatserna är otroligt individuella. Däremot finns det 
behov av att se till de individuella insatserna för att vidareutveckla 
arbetet. 
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§ 7 Lägesrapport – Nygården och Treklövern 
Enhetschef Ewa Berger är inbjuden till dagens sammanträde för att ge 
en lägesrapport om verksamheten vid Nygården. Verksamhet från 
Jägargatan har flyttas över till Nygården. Under våren och sommaren 
2020 hölls samtliga aktiviteter utomhus och aktiviteterna fortsatte 
planeras och anpassas efter situationen med covid-19.   
 
Nygårdens verksamhet har legat under Omvårdnadsnämnden och 
flyttas nu till Arbetsmarknads- och funktionsrättsnämnden, i samband 
med flytten så söker verksamheten namnbyte, ”aktivitetshus Nygatan 
26” ligger som förslag. Verksamheten riktar sig till personer där den 
psykiska ohälsan utgör hinder för arbete eller studier. Aktiviteterna, för 
åldrarna 18-67 år, ska fungera stimulerande, förbereda och utveckla 
den enskilde där målet på sikt kan vara arbete eller studier 
 
Aktiviteter som erbjuds finns inom kategorierna friskvård och hälsa, 
hantverk och skapande, matlagning, bakning, café-verksamhet, media 
och IT, inköp, möbelrenovering, samt el-mätning i samarbete med 
Gävle energi. 
 
Rådet önskar en inbjudan för att se verksamheten och det planeras in 
till hösten 2021 eller så snart situationen med covid-19 tillåter ett 
sådant besök. 
 
 
§ 8 Lägesrapport från projekt en Äldrevänlig kommun 
Ann-Charlotte Jansson är ny projektledare för projektet Gävle – en 
Äldrevänlig kommun och är inbjuden till dagens sammanträde för att 
ge rådet en lägesrapport. 
 
Hon inleder med att informera om Stödlinje Corona. Många av 
samtalen till stödlinjen har den senaste tiden handlat om frågor 
gällande vaccinationen och de som ringer lovas återkoppling. Man 
fortsätter sprida och marknadsföra att stödlinjen fortfarande finns 
tillgänglig. Idag finns 73 aktiva volontärer. Man har nu gått ut med 
information och erbjudande till hemtjänsterna kopplat till ensamhet, 
volontärer erbjuder tillfällen för äldre att ta kontakt för att mildra en 
ofrivillig känsla av ensamhet. 
 
Vidare informerar hon om det fortsatta arbetet med framtagandet av 
handlingsplanen för Gävle – en äldrevänlig kommun. Dialoggrupper 
ska startas med teman utifrån resultatet i baslinjemätningen. 
Anmälningsformulär till dialoggrupperna har skickas ut under februari 
månad, träffarna kommer inledningsvis ske digitalt. 
 
Ett delprojekt i projektet  är ”Digivän”. PRO är projektägare då de 
ansök om medel och fått detta beviljat. Digivänner ska utbildas och 
utbilda om bland annat bank-ID och Swish. Målgruppen är alla 
seniorer i Gävle kommun. 
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Erasmusprojektet – Social inkludering genom konst och kultur via 
digitala lösningar, är beviljat. Kerstin Weivert är uppdragsansvarig från 
Gävle kommun, mer information kommer löpande till rådet. 
 
Slutligen informerar hon om kommande och planerade aktiviteter för 
2021. 
 
 
§ 9 Rapport om ny arbetsordning för brukarråd 
Bo Kåresjö, ordförande i brukarrådet, informerar om att man arbetar 
på att ta fram en ny arbetsordning för brukarrådet. I den nya 
arbetsordningen framgår bland annat: 
Ett brukarråd per termin, där föreningsnätverket, verksamhetschef för 
vuxenpsykiatrin och representanter från 
primärvården/hälsovalskontoret träffas. Arbetsutskottet träffas två 
gånger per termin och har vid behov löpande kontakt. 
Ett dialogmöte per termin, där föreningsnätverket och lokala 
vuxenpsykiatrichefer träffas, samt kommunchefer har möjlighet att 
delta. 
Utöver dialogmötet och brukarrådet hålls två föreningsnätverksmöten 
per termin. Årshjulkalender arbetas in i arbetsordningen. 
 
Den nya arbetsordningen ska ta fasta på synpunkter ur ett 
brukarperspektiv. Det nya arbetssättet i arbetsordningen ska testas 
under 2021 och sedan utvärderas.  
  
 
§ 10 Skrivelse till Samhällsbyggnadsnämnden 
Förslag lyfts om att rådet tar fram en skrivelse gällande borttagandet av 
busshållplatsen vid Vinddraget och den försämrade trafiksäkerheten, 
önskan om att få tillbaka busshållplatsen eller alternativ till förbättrad 
trafiksäkerhet. Skrivelsen ska skickas in till 
Samhällsbyggnadsnämnden. 
 
Daniel Olsson (S) informerar om att Samhällsbyggnadsnämnden 
känner till det försämrade läget efter att busshållplatsen togs bort och 
hur nämnden arbetar med ärendet. Det är bra om skrivelse med 
synpunkter når nämnden men också att samma skrivelse når X-trafik. 
   
Rådet beslutar att Sören Norman, Elizabeth Rydbäck och Lars-Göran 
Wadén formulerar skrivelsen som därefter skickas till 
Samhällsbyggnadsnämnden och X-trafik. 
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§ 11 Återrapportering från Funktionsrättsrådets utskott 
 

 Information om ärendet Tullnären 
Deltagare från Funktionsrättsrådet har tillsammans med 
Samhällsbyggnadsnämndens ordförande och tjänstemän har 
träffats vid Tullhuset för att gå igenom samt påvisa brister och 
felaktigheter. Protokoll fördes vid detta tillfälle och ska skickas ut 
till hela Funktionsrättsrådet tillsammans med dagens protokoll. 

 
 Vidare redogör Daniel Olsson (S) hur ärendet fortsätts samordnas 

och hanteras. En slutbesiktning ska göras och just nu görs en analys 
av de brister och felaktigheter som uppdagats, analysen ska 
klargöra vem som har huvudansvaret för punkterna.  

 
Bilagor: 

 Minnesanteckningar utskott brukarinflytande 2021-12-09 
 Presentation av Personligt Ombudsverksamhet 2020 -BLÅ 

2020-12-09 
 Minnesanteckningar utskott tillgänglighetsgruppen 2020-12-15 
  Minnesanteckningar utskott brukarinflytande 2021-02-19 
 Presentation överförmyndarnämnd med mörk bakgrund 
 Protokoll Tullnären 

 
 
§ 12 Rapportering från Gävle kommuns 
Funktionsrättsråds kontaktpolitiker 
 
Lars Öberg (S) ordförande i Socialnämnden 
Informerar om nämndens fortlöpande arbete. Bland annat arbetas det 
med framtagande av IOP-avtal, boendeplan för nämndens verksamhet, 
samt svar på remiss gällande Klimatfärdsplan för Gävle kommun.  
 
Ellinor Hedblom (S) ledamot i Omvårdnadsnämnden 
Informerar bland annat om nämndens arbete för en ökad medicinsk 
kompetens, tryggare anställningar, samt förebyggande insatser för 
äldre. Vidare informerar hon kortfattat om vaccinationsläget, regionen 
har meddelat att de snart kan växla upp takten av vaccination för 
personer inom LSS.  
  
Daniel Olsson (S) ordförande i Samhällsbyggnadsnämnden 
Informerar om nämndens fortlöpande arbete. Bland annat är en del 
detaljplaner på gång för beslut, upphandling av skärgårdstrafiken och 
Limöbåten ska påbörjas, samt projektet för cykelväg fram till södra 
Hemlingby är startat. I det projektet ingår också en gång- och cykelbro 
och en tillgänglighetsanpassad busshållplats.  
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Helene Åkerlind (L) vice ordförande i Kommunstyrelsen  
Informerar om några kommande beslutsärenden i styrelsen. 
Klimatfärdsplan för Gävle kommun och Näringslivsprogram är ute på 
remiss. Mobilitetnorm och Inköpspolicy är planerade att tas upp för 
beslut inom kort. Håkan Bergström, enhetschef på 
upphandlingsenheten, är inbjuden för att ge information till rådet på 
kommande sammanträde.   
 
 
§ 13 Remisser, remissvar och yttranden 
Remisser: 

 Remiss - Förslag till Kretsloppsplan för Gävle kommun, från 
Kommunstyrelsen, 2020-12-08 

 Granskning nr 2 gällande Söder 14:5 m.fl. kv. Gefle Vapen, från 
Samhällsbyggnadsnämnden, 2020-12-18 

 Granskning av detaljplan Olsbacka 51:1 och 51:2, Hedvigslund, 
från Livsmiljö Gävle, Samhällsbyggnadsnämnden, 2021-01-13 

 
Remissvar: 

 Remissvar - Förslag till Kretsloppsplan för Gävle kommun, 
2020-12-28 

 Remissvar - granskning nr 2 gällande Söder 14.5 m.fl. kv. Gefle 
Vapen, 2020-01-10 

 Remissvar gällande samråd – Hemsta 17.22 och 17.4, Apelgatan 
10, 2020-12-11 

 Svar på synpunkter gällande ny kustcykelled, 2020-12-11 
 
Beslutat att skicka med till rådet tillsammans med protokollet: 

 Säkerställa att det finns en bra process kring Tillgänglighets 
arbetet på Livsmiljö 

 
§ 14 Anmälningsärenden/För kännedom 
 
Utskickat till rådet sedan senaste sammanträdet 2020-12-07: 

 Återkoppling från X-trafik, 2020-12-04 
 Information och önskan om synpunkter gällande kustcykelled 

mellan Gävle och Axmar bruk – från Livsmiljö Gävle, 2020-12-
08 

 Gävle – en Äldrevänlig kommun FoU rapport – 
Baslinjemätning, 2020-12-08 

 Nyhetsbrev 4 dec 2020 Gävle – en Äldrevänlig kommun, 2020-
12-23 

 Delrapport 2 Gävle – en Äldrevänlig kommun, 2020-12-23 
 Affisch Gävle kommun – Stödlinje corona, 2020-12-23 
 Nyhetsbrev 1 2021 Gävle – en Äldrevänlig kommun, 2021-02-

08 
 Anmälan dialoggrupper - Gävle – en Äldrevänlig kommun, 

2021-02-16 
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 Samrådsprogram för detaljplan Gävle Västra, 2021-02-23 
 Samråd del av Södertull m.fl. 21:8 kv. Sjömannen, 

Polhemsskolan, 2021-02-25 
 Samråd Lund 1:32, Hagaströmsvägen 210, 2021-02-25 
 Nyhetsbrev 28 - Vi bygger om Drottninggatan, från Livsmiljö 

Gävle 
 
 
§ 15 Övriga frågor 
Under punkten övrigt tas följande synpunkter och frågor upp: 
 

 Elizabeth Rydbäck lämnar synpunkt gällande den information 
som gick ut den 19 februari gällande nya Kultur- och 
bildningscentret. Informationstillfället var inte tydligt 
annonserat och förankrat. Ordföranden tar i uppdrag att 
anordna ett informationstillfälle för rådet gällande nya Kultur- 
och bildningscentret. Information kommer skickas ut.    

 Fråga ställs om det har inkommit några skrivelser kopplade till 
pandemin om äskande av medel från föreningar inom 
funktionshindersrörelsen? Frågan skickas med till 
arbetsmarknads- och funktionsrättsnämnden.  

 Carina Skoog informerar rådet om att Nygården har 
utomhusaktiviteter från och med imorgon 9 mars 2021. 

 Marie Nord lyfter synpunkt om resande för personer med 
hjälpmedel och hur detta skulle kunna samordnas på ett sätt 
som möjliggör förenklat resande. Exempelvis om samordning 
kan ske på så vis att hjälpmedel kan lånas på plats i andra 
regioner. 

 
 
§ 16 Nästa möte 
Nästa möte är måndag den 3 maj 2021 kl. 13.00. Återkommer om lokal 
närmare utsatt datum. 
 
 
§ 17 Avslutning 
Ordföranden tackar deltagarna och avslutar därefter dagens 
sammanträde. 
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